
 

 

 

Ekonomisk berättelse 2022 – Ishockey 
 
Även året 2022 har till viss del påverkats av tidigare säsongers covid period i och med att budget för 
2022 baserats på tidigare säsonger. Vi kan se några budgetmissar i noteringarna nedan 
På intäktssidan finns några plus och minus. 
 
Intäkter för cuper, sommarcamp, samt café i Tyresö ishall blev betydligt lägre än vad som förväntades. 
Lika så bidraget från hockeyettan där det gamla ATG avtalet slutade gälla och ersättning för 2022 blev 
lägre. Positivt är då att sponsorsidan ökat i förhållande till budget samt att vi lyckats bättre med 
bingolottoförsäljning och caféterian på Trollbäckens IP samt ökade publikintäkter på A-lagets matcher. 
 
Ser vi till kostnadssidan så kan vi konstatera att budget inte hållit när det gäller istidskostnader, material 
barn och juniorer samt arvoden externa tränare. När det gäller ersättning för tränare är det alltid svårt att 
förutsäga vad ersättningen kommer att hamna på samt för material har flera matchställ anskaffats än vad 
som tänkts. Vill även nämna att trots en pressad ekonomisk situation så lyckades marknadsgruppen öka 
sponsordelen vilket vi tackar alla sponsorer/partners för. 
 
A-laget lyckades åter ta en plats i allettan vilket är positivt ur sportslig synvinkel men innebär också 
högre resekostnader som vi måste hålla ögonen på. Här bidrar hockeyettans organisation med bidrag, 
men för 2022 i mindre utsträckning än förväntat. 
 
Om man ser till utfallet för 2022 så blev det ett hanterbart underskott som täcks av tidigare balanserat 
resultat men det kommer att krävas att vi vänder till ett överskott under kommande år. 
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